
Bijeenkomst Groenplan Slingerbos Noordwelle 
5 september 2023, 19.00uur, dorpshuis Noordwelle 
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Bijlagen bij dit verslag: powerpoint presentatie (incl. concept groenplan op p. 6). 
 
Opening 
Hanno Canters opent de avond en heet iedereen welkom. Er is een goede opkomst met ongeveer 40 
inwoners. De insteek van de avond is het presenteren van het (concept) groenplan, maar bovenal het 
ophalen van de ideeën/wensen van inwoners. Het Slingerbos is immers een bos voor de inwoners van 
Noordwelle en moet een fijne plek zijn. Daarna geeft hij het woord aan Kees Okker (projectleider Groen) 
om de presentatie te geven (presentatie wordt meegestuurd met dit verslag).  
 
 
Presentatie 
De aanleiding voor dit groenplan zijn de populieren die veel pluizen en daarmee overlast geven. De 
bedoeling is dat alle 28 populieren worden gekapt en dat daarmee ruimte wordt gemaakt voor nieuw groen 
in het Slingerbos. De nieuwe soorten die nu zijn ingetekend zijn: knotbomen, loofbomen, een bosplantsoen 
met diverse struiken en notenbomen (zie het concept-groenplan op p.6 van de presentatie).  
De planning is dat de populieren rond november worden gerooid en dat direct daarna de aanplant van de 
nieuwe bomen en struiken zal plaatsvinden (afhankelijk van het weer kan deze planning enigszins 
wijzigen). Zodra de werkzaamheden starten zullen aanwonenden een brief ontvangen en de dorpsraad 
geïnformeerd worden. 
 
Er zijn diverse aandachtspunten bij de uitvoering. 

- N.a.v. genomen bodemmonsters blijkt de grondwaterstand vrij hoog te zijn en ook is er veel 
natrium (=zout) gevonden. Vanwege dit feit brengen we bij de bomen groeiplaatsverbetering 
(bomengrond) aan en maken een tussenlaag van zand tussen de hoogste grondwaterstand en het 
bomengrond. Hierdoor zal minder zout grondwater bij de bomen komen. 

- Het bosplantsoen wordt ingezaaid met klaver (klaver is stikstofbindend en een goede 
bodembedekker tegen onkruid).  

- De stabiliteit van de schuttingen tijdens de werkzaamheden moet goed in de gaten gehouden 
worden. Hierop wordt de opmerking gegeven dat een aantal schuttingen tijdens eerdere 
werkzaamheden al eens zijn verzakt. Het verzoek is om voorafgaand aan de werkzaamheden 
foto’s te maken als referentiebeeld.   

- Waterlot populieren. Direct na het vellen van de bomen worden de stobbe en het wortelgestel 
weggehaald (zoveel als mogelijk). Hierdoor worden zoveel mogelijk reserves (bouwstoffen) direct 
weggenomen en wordt de kans op waterlot (nieuwe, snelgroeiende twijgen) zoveel mogelijk 
gereduceerd. 

- Op een paar plekken is het asfalt kapot, dit zal na de werkzaamheden aan het bos worden 
gerepareerd (voorjaar 2024).  

- In overleg met de afdeling verkeer zal er gekeken worden naar het weggetje achter de huizen (zie 
ook bij opmerkingen/suggesties ‘auto’s’).  

- Het aansluiten van een achteruitgang bij de tuinen van de eerste huizen (nr. 3/4/5). Hier zal een 
klein (wandel)paadje worden aangelegd. 

 
 
Opgehaalde opmerkingen/suggesties van de inwoners 
Bankje: er staat nu een bankje, kan dit verplaatst worden of kan er een pad naartoe worden gemaakt? Dit 
bankje is nu namelijk niet toegankelijk voor bijv. oudere mensen met een rollator omdat ze door het gras 
moeten. Hier zal naar gekeken worden. 
 
Auto’s: Aan de noordzijde rijden auto’s vrij hard (ook een keer een hekje kapot gereden). Kan hier iets aan 
gedaan worden? Het is een doodlopend straatje die alleen gebruikt wordt richting garageboxen, maar 
schijnbaar rijden er ook regelmatig bestelbusjes. Het idee was om hier een paal te zetten zodat het niet 
meer door auto’s gebruikt kan worden, maar daar staan de inwoners niet achter. Mensen willen wel graag 
bij hun garages kunnen komen. Het is ook aan de inwoners/bezoekers zelf om normaal en voorzichtig te 
rijden. Het enige wat gedaan kan worden is bijv. het plaatsen van een bord (stop-bord of 
bestemmingsverkeer). Samen met de afdeling verkeer zal hier kritisch naar gekeken worden wat hierbij de 
beste oplossing is om auto’s ook rustiger te laten rijden. 
 



Populierenhout: Vraag/verzoek of de inwoners het hout van de gekapte populieren mogen afnemen? (ter 
compensatie van de overlast die zij in de afgelopen jaren hebben ondervonden). 
Gemeente gaat uitzoeken of dit mag/kan. Mogelijk mag het niet (ivm eventuele ziektes in bomen, waardoor 
het niet als stookhout gebruikt mag worden) en meestal is het onderdeel van het contract met de 
aannemer dat zij dit hout meenemen.  
 
Meidoorns: Meneer Leeuwe geeft aan dat hij geen voorkeur heeft voor meidoorns in verband met 
mogelijke overlast perenvuur. Hij heeft een fruitteelt en handelsbedrijf in de nabijheid van het Slingerbos en 
daar tot twee keer eerder mee te maken gehad. Dit is een goede opmerking. Er wordt voor een alternatief.  
 
Erfgrens: Struiken en bomen niet te dicht op de erfgrens planten. In het verleden zijn struiken tegen 
schuttingen of over overkappingen gegroeid, wat schade en overlast geeft. De struiken komen op circa 1,5 
meter uit de schuttingen.  
 
Hazelaars: Huidige hazelaars zijn erg groot geworden (leunden ook tegen schutting, woekerden over de 
sloot heen, inwoner heeft deze zelf al eens gekapt), hier meer aandacht voor om dit periodiek goed te 
onderhouden.  
 
Sloot: In de sloot staat veel troep/onkruid. Graag deze goed onderhouden en regelmatig uitbaggeren. Een 
stuk van de sloot is van de gemeente, maar een stuk ook van het waterschap. Hier gaat de gemeente 
achteraan.  
 
Wortels van huidige populieren: De wortels zijn ook in de tuinen gegroeid. Het is aan de inwoners zelf om 
deze te verwijderen, als je dat niet doet bestaat de kans dat er weer nieuwe populieren groeien. 
Verwijderen mag niet met gif.  
 
 
Onderhoud door inwoners 
Vanuit het dorp is een verzoek gekomen om het Slingerbos (deels) zelf te onderhouden. Door de 
gemeenteraad is een motie aangenomen waarin zij het college verzocht hebben beleid te maken voor 
participatief groenbeleid (waardoor het voor inwoners mogelijk wordt om zelf groenonderhoud uit te 
voeren). Dit beleid is er nu nog niet. Maar indien er voldoende draagvlak is en vrijwilligers zijn in het dorp 
die het onderhoud (deels) willen oppakken dan staat de gemeente daar zeker voor open. Belangrijk is wel 
dat er dan goede en duidelijke afspraken onder liggen waar alle partijen zich aan houden.  
Een meerderheid van de aanwezigen geeft aan geen interesse te hebben in het helpen met onderhoud. 
Dit laten zij liever aan de gemeente over, maar daarbij wordt wel het dringende verzoek gedaan om dit 
onderhoud dan goed en periodiek te doen.  
De afspraak wordt gemaakt dat inwoners hierover met elkaar in gesprek gaan: wat willen ze, wat kunnen 
ze, hoeveel mensen willen helpen. Wees daarbij realistisch (je kunt beter klein beginnen en dat goed doen, 
en dan later verantwoordelijkheden uitbreiden). Op basis daarvan kan er samen met de gemeente 
gesproken worden over de wederzijdse afspraken (denk hierbij ook aan budget, veiligheid, 
gereedschappen, etc.). In Sirjansland wordt het groenonderhoud ook door inwoners zelf gedaan, zij 
kunnen als voorbeeld dienen.  
 
 
Overige zaken 
Bosje achter containers (tegenover Kringloopwinkel): het is daar heel vies en rommelig, het wordt (veelal 
door toeristen) gebruikt als openbaar toilet omdat het een goed verdekte plek is. Kindjes spelen op het 
veldje daarachter. Inwoner heeft eerder al een verzoek gedaan voor een openbaar toilet, dat wordt wellicht 
volgend jaar opgepakt. Verzoek is om deze bosjes weg te halen om het minder aantrekkelijk te maken. 
Door dorpsraad is idee al geopperd om er bijv. parkeerplaatsen van te maken. Hier gaat serieus naar 
gekeken worden en daar komen wij op terug. 
 
Bomen bij de kerk: deze zijn heel (te) groot aan het worden. Bomen zijn grotendeels van de gemeente. 
Graag hier naar kijken en meenemen in onderhoud.  
 
 
Tot slot 
Dhr. Canters bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng. Het verslag wordt samen met 
de presentatie en het concept-groenplan gedeeld (dorpsraad zal dit op de website zetten). Het groenplan 
wordt aangepast met de opmerkingen die zijn gegeven. Zodra er meer bekend is over de planning en 
uitvoering wordt dit gecommuniceerd met (directe) bewoners en de dorpsraad. 
 


